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11.7.Predsjednik RS u posjeti Prijedoru 

 

Predsjednik Republike Srpske Milorad 

Dodik je potvrdio  da će  sa stanovišta  

reorganizacije Ministarstva unutrašnjih  

poslova Prijedoru  već u septembru biti 

vraćen  status Centru javne bezbjednosti. 

On je nakon razgovora sa gradonačelnikom 

Prijedora Markom Pavićem istakao da ovaj 

grad zasluţuje veću paţnju, ali da je 

Prijedor vlastitim inicijativama pokazao 

sposobnost da i sam  upravlja procesima 

stabilizacije lokalne sredine. 

 

 
 

„Nastojaćemo isto tako da riješimo pitanje 

organizacije pravosudnih organa , prije 

svega tuţilaštva i suda . Prijedor sa 

stanovišta potencijala i ljudstva koje ovdje 

ţivi je neopravdano u prošlim vremenima 

bio ţrtva jedne loše organizacije suda i 

tuţilaštva, ali sada je vrijeme da se to 

ispravi“ kazao je Dodik. 

On je dodao da je tema razgovora bila 

izgradnja nadvoţnjaka na Pećanima koji bi 

riješio komunikacioni i komunalni problem 

grada za šta je Direkcija za puteve RS 

provela  sve neophodne procedure , 

potpisala ugovore sa izvođačima ,a 

neophodno je bilo rješavanje imovinskih 

odnosa i da će implementacija te,ranije 

donesene odluke o izgradnji ovog 

objekta,krenuti u septembru. 

„Razgovarali smo o funkcionisanju 

kompanije Mital i niko u RS nema ništa 

protiv ove kompanije,  smatramo da je to 

vaţna privredna organizacija  i u gradu i 

Republici, ali mi ţelimo da zaštitimo 

interese RS i lokalne zajednice i naš 

ugovorni odnos mora da se definiše i 

precizira na način kako ne bi bilo nikakve 

štete ni u pogledu Mitala ni RS“ kazao je 

Dodik. 

On je dodao da je spreman  da razgovara sa 

predstavnicima ove kompanije i da se nađu 

određena rješenja. 

„Nas interesuje ekspresno  početak 

eksploatacije rude u rudniku `LJubija` i 

rješenje naših odnosa zavisiće i od tog 

odnosa prema tom rudniku gdje ţelimo da 

već od nove godine počne eksploatacija 

rude na tom lokalitetu“ kazao je Dodik. 

On je dodao da su razgovori vođeni i o 

radu prijedorske Toplane i zagrijavanju 

grada u prelaznom periodu do dolsska gasa 

u RS iz gasovoda Juţni tok. 

„Energent mazut koji je do neizdrţivaosti 

doveo i prijedorsku toplanu i mi tragamo 

za optimalnim mogućim rješenjem u 

prelaznom periodu od dvije tri godine , 

kada bi i u Prijedor trebao da stigne gas 

putem gasovoda „ Juţni tok“ što  će značiti  

i dugoročno rješavanje pitanja grijanja i u 

ovom gradu“ kazao je Dodik dodajući da je 

bilo riječi i o pomoći ovdašnjem 

Vodovodu i mogućnosti da  postane 

samoodrţivo i stabilno preduzeće koje 

opterećuju višemilionska dugovanja za 

potrošenu električnu energiju koji datira 

još iz ratnih vremena. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izrazio je zadovoljstvo što su sa 

predsjednikom RS Miloradom Dodikom 

vođeni konstruktivni razgovori. 

„Bilo je zadovoljstvo danas biti 

PrijEdorčanin i gradonačelnik ovog grada 

jer smo razgovarali o konkretnim pitanjima 

kako poboljšati uslove ţivota i rada u 

Prijedoru“ kazao je Pavić. 
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U delegaciji sa predsjednikom RS bili su i 

ministri unutrašnjih poslova Radislav 

Jovičić i industrije, energetike i rudarstva 

Ţeljko Kovačević te direktor Puteva RS  

Nedeljko Kneţević. 
 

2.7. Imenovana Gradska popisna 

komisija 

 

Skupština grada Prijedora imenovala  je  na 

osmom zasjedanju Gradsku popisnu 

komisiju za provođenje popisa 

stanovništva, domaćinstava i stanova na 

području grada Prijedora. Predsjednik 

Konkursne komisije grada Prijedora 

Dragan Bojanović rekao je tom prilikom 

da su ispunjeni svi uslovi i kada je u 

pitanju nacionalna pripadnost, a i radna 

angaţovanost članova Gradske popisne 

komisije. 

 

 
 

Na konkurs za imenovanje Gradske 

izborne komisije prijavilo se samo ovih 

šest kandidata koje je  imenovala na ovoj 

sjednici. Po nacionalnoj pripadnosti Rade 

Aleksić i Rade Šurlan izjasnili su se kao 

Srbi, Hasnija Skopljak i Gorana Šobot kao 

Bošnjaci, Stipo Drinčić kao Hrvat, a 

Alenka Uduč kao ostali. 

 Zadatak Gradske popisne komisije je da 

rukovodi pripremama, organizovanjem i 

sprovođenjem popisa, vrši izbor i 

imenovanje instruktora i popisivača 

lokalne samouprave, te obavještava 

stanovništvo o značaju popisa, načinu i 

vremenu njegovog sprovođenja, o pravima 

i duţnostima građana i načinu izvršenja 

obaveza u popisu.  

 

71.godišnjica Bitke na Kozari 

 

Predsjednik Republike Srpske Milorad 

Dodik je istakao da se narod Kozare digao 

među prvima  u  Drugom svjetskom ratu i  

među prvima otkazao bilo kakvu 

mogućnost da okupator mirno ovdje 

provede svoj okupacioni period.  

 

 
 

„Istorija  neumitno govori da gdje su Srbi 

bili koncentrisani tamo su se dizali i 

ustanci, a najveće epopeje Drugog 

svjetskog rata  na ovim prostorima bile su 

tamo gdje je ţivio srpski narod“ , istakao je 

Dodik na Mrakovici gdje je obiljeţena 71. 

godišnjica  Bitke na Kozari.  

 

 
 

On je obraćajući se poštovaocima tekovina 

NOB-a poručio  da je  ono što ţelimo na 

ovakvim skupovima da se zajedno 

prisjetimo Kozare i svih onih koji su 

stradali za jednu veliku ideju slobode i da 

odamo počast svima koji su poginuli ovdje. 

„Institucije RS neće prestati da 

obiljeţavaju sjećanje na ovakve dane i 

uporni ćemo biti u tome da se okupljamo 

na ovaj dan i da kaţemo da je ovo dio naše 
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istorije i da su ovdje bili oni koji nisu htjeli 

da budu pokoreni  i koji nisu htjeli da ţive 

u neslobodi“ kazao je Dodik.  

On je dodao da je u današnje vrijeme kada 

je cinizam i mrţnja prema ljudima postalo 

najuobičajnije ljudsko ponašanje moramo 

pozvati  sve ljude na dodatno okupljanje i  

solidarnost , na usmjeravanje ka 

zajedničkim ciljevima. 

„ Samo tako moţemo očuvati svoj način 

ţivota ovdje i da ostanemo  ovdje jer ovdje 

smo ţivjeli i nikada odavde otići nećemo“ 

poručio je Dodik.On je dodao i da  danas 

RS baštini  ono najbolje iz NOR-a i da se 

ticalo  RS i srpskog naroda i svih dobrih 

patriota  i ljudi svih naroda sigruno je da ne 

bi bilo razbijanja Jugoslavije i ratova koji 

su odnijeli dodatne desetine hiljada ljudi u 

smrt. 

Predsjednik SUBNOR-a RS  Blagoje Gajić 

poručio je da je Bitka na Kozari bila 

moralni ispit svakog borca, čete, bataljona 

i čitavog narodnooslobodičakog pokreta i 

time neiscrpno djelo snage i ponosa 

budućim pokolenjima.  

 

 
 

„Kozara je danas zborište i svetilište, 

pojam herojske epopeje i kolektivnog 

herojizma. Kozara je u doktor Mladen 

Stojanović, ali je Kozara i 43 narodna 

heroja među kojima i Milan Tepić i 43 350 

poginulih od kojih 10 000  boraca, 

postrojenih  u ovoj memorijalnoj zoni,ali 

nepobijeđenih“ kazao je Gajić. 

Obiljeţavanje godišnjice organizovao je  

Odbor Vlade RS za njegovanje tradicije 

oslobodilačkih ratova, a manifestacija pod 

nazivom „ Da se ne zaboravi “ počela je 

prijemom za predstavnike SUBNOR-a i 

goste. U okviru obiljeţavanje sluţen je 

parastosom poginulim borcima i civilnim 

ţrtvama narodnooslobodilačkog rata, a 

potom su  mnogobrojne delegacije poloţile 

vijence ispred memorijalnog zida u sastavu 

spomeničkog kompleksa  na Mrakovici 

gdje se nalaze imena 9.921 partizanskog 

borca poginula u borbama na ovom 

području tokom Drugog svjetskog rata. 

 

Betonske garaţe za 24 sata 

 

Poslovna jedinica firme „ Beton-gal“ iz 

Sanskog  Mosta , koja u tom gradu  

uspješno posluje od 1999.godine, počela je 

sa probnom proizvodnjom u Kozaruši kod 

Prijedora. Vlasnik firme Besim Hrnić je 

istakao da je osnovna djelatnost  izrada 

gotovih betonskih garaţa te da će u ovaj 

proizvodni pogon biti uloţeno oko dva 

miliona KM. 

 

 
 

 
 

„Proširivanje trţišta  na teritoriju drugog 

entiteta značajno je za naše poslovanje jer 

se ova poslovnica nalazi na putnoj 

komunikaciji između Prijedora i Banja 

Luke tako da smatramo da je ovo jedna 

dobra lokacija i ciljna grupa su nam 
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građani, ali i moguće lokacije u ova dva 

grada posebno jer se radi o objektima koji 

nisu trajnog karaktera“ kazao je Hrnić. 

On je dodao da se objekat nalazi na 

površini od hiljadu  kvadratnih metara i 

zapošljava 12 radnika. 

Proizvodno vrijeme za proizvodnju jedne 

betonske garaţe je 24 sata, a cijena garaţe 

je 7500-8000 KM. 

Novu poslovnu jedinicu „ Beton-gala“ 

posjetio je  gradonačelnik Prijedora Marko 

Pavić koji je istakao da je ovom prilikom 

na djelu mogao da vidi rezultate priznanja 

koje je ovaj grad dobio kao najpovoljnija 

destinacija za investiranje. 

„Meni je drago da se našao investitor koji 

je na području  Prijedora investirao u 

ovakav jedan specifičan pogon i očekujem 

da će rezultati rada vrlo brzo opravdati  

uloţena sredstva“ kazao je Pavić. 

On je očekivao i proširenje palete 

proizvoda tako da neće biti potreban uvoz 

ţardinjera i parkovskih klupa sa drugih 

prostora. 

„ Moja posjeta ovdje je podstrek 

investitoru , ali i poruka kupcima da sada 

imaju proizvod u Prijedoru i da ga mogu 

kupovati“ kazao je Pavić. 

 

Otvorena izloţba radova  polaznika 

Škole stripa 

 

Izloţba radova polaznika škole stripa, koju 

je krajem juna u Prijedoru vodio poznati 

strip autor, teoretičar i ilustrator Vladimir 

Vesović iz Beograda, otvorena je u 

lapidarijumu Muzeja Kozare, a likovnu 

izloţbu pratio je nastup ovdašnjih mladih 

muzičkih talenata. 

 

 

Mara Ećim, direktor Narodne biblioteke 

"Ćirilo i Metodije" koja je bila organizator 

i domaćin Vesovićeve škole stripa, rekla je 

da je druga škola stripa, odrţana od 24. do 

29. juna, pobudila veliko interesovanje 

polaznika, jednako kao i prva, 

organizovana krajem januara i početkom 

februara ove godine.Ona je potvrdila da je 

tokom trajanja škole nastalo oko 300 

radova te da je na deset panova izvršen 

izbor najboljih odnosno onih 

najreprezentativnijih koji mogu da pokaţu 

kvalitet crtanja polaznika škole. 

 

 
 

Predsjednik Udruţenja likovnih umjetnika 

Prijedor Boris Eremić, koji i sam u 

Prijedoru petu godinu vodi školu crtanja i 

unutar nje školu stripa, rekao je da je od 

oko 300 radova za ovu izloţbu odabrao 

stotinjak. 

 "Nije bilo teško. Nametnuli su se 

kvalitetom i ovdje je izbor najboljih. 

Prijedor je poznat kao grad slikara, a, evo, 

moţe biti i grad stripa jer ima se gdje i od 

koga učiti", dodao je Eremić. 

 Druga škola stripa priznatog strip crtača iz 

Beograda Vladimira Vesovića okupila je 

35 polaznika svih generacija. 

 

Zlatne ruke Potkozarja  

 

Za najoriginalniji eksponat ovogodišnje 

manifestacije "Zlatne ruke Potkozarja" 

jednoglasnom odlukom ţirija proglašen  je 

necani stolnjak Milka Miljković iz 

Prijedora.Riječ je o velikom stolnjaku koji 

su vrijedne Milkine ruke radile gotovo 

godinu dana.Druga nagrada u ovoj 

kategoriji pripala je Prijedorčanki Radmili 
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Zorić za  pleteni stolnjak, a treća  

Udruţenju ţena Donja Puharska za ćilim. 

 

 
 

U kategoriji najljepše uređen štand, takođe 

jednoglasnim odlukama stručne komisije, 

nagrađen je štand Kolo srpskih sestara 

Prijedor.Ova priznanja pratile su i novčane 

nagrade od 200 KM  za prvo mjesto u obje 

kategorije i to 100 KM za  drugo i 

trećeplasirane u kategoriji najbolji 

eksponat. 

Komisija u sastavu muzejski savjetnik 

Milenko Radivojac, etnolog Marija 

Radaković i likovni umjetnik Mesud 

Hodţić dodijelila je i pet  specijalnih 

priznanja za izlagače  čiji eksponati 

doprinose njegovanje tradicije i običaja 

Potkozarja , dok su svim izlagačima 

dodijeljene zahvalnice za učešće. 

 

 
 

Sedma  etno izloţba "Zlatne ruke 

Potkozarja" u okviru Kulturnog ljeta 2012.  

okupila je 44 izlagača i to  12 udruţenja, 

četiri  radionice i 23 pojedinca. 

Na svečanosti zatvaranja manifesatcije 

odrţana je i revija narodnih nošnji naroda i 

nacionalnih manjina koji ţive na području 

Potkozarja. 

Organizator manifesatcije  bila  je 

Turistička organizacija Prijedora, a 

pokrovitelji grad Prijedor , ministarstva 

prosvjete i kulture te trgovine i turizma  u 

Vladi RS.  

 

Veče domaće kuhinje 

 

Najljepše uređen štand  na gastro 

prezentaciji „ Veče domaće kuhinje“ imao 

je proizvođač rakije Brane Radanović,a  

najoriginalniju ponudu  Kolo srpskih 

sestara.Direktor Turističke organizacije 

Amira Ganić  potvrdila je da je  na petoj  

gastro prezentaciji  učestvovalo 15 

izlagača,  a da su umjesto dodjele novčanih 

nagrada svi učesnici dobili  jednak novčani 

iznos za nabavku namirnica, a pobjednici 

pehar  u kategorijama najljepši štand i 

gastro ponuda . 

 

 
Nakon ocjenjivanja i proglašenja 

pobjednika pripremljene slatke i slane 

specijalitete degustirali su mnogobrojni 

okupljeni Prijedorčani.Organizator ove 

gastro prezentacije bila je Turistička 

organizacija Prijedora,a pokrivitelj grad 

Prijedor. 

 
________________________________      
Izdavač: Grad  Prijedor 


